
 

Protokół Nr 8 /2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 7 lipca 2020 roku 

 

 

WAK.0012.2.8.2020 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Pani Agnieszka 

Powała, witając zaproszonych gości oraz członków komisji otworzyła posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.                    

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego - sprawozdanie z bieżącej 

działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

4. Opracowanie wniosków do projektu budżetu na rok 2021, będących w kompetencji 

komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek przyjęty został jednogłośnie – 7 głosów za, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących nie było. 

 

 

3. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie z 

bieżącej działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

 

 

Sprawozdanie z działalności Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie w 2019 roku oraz 

informacje o podjętych działaniach w czasie pandemii w 2020 roku przedstawiła Dyrektor 

Pani Ewa Listkowska – prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W trakcie omawiania prezentacji do posiedzenia komisji dołączyła Radna Pani Izabela 

Kownacka oraz Wicestarosta Pan Konrad Michalski. 

 

Przewodnicząca komisji podziękowała Pani Dyrektor Ewie Listkowskiej za przygotowanie  

szczegółowego sprawozdania i zaproponowała dyskusję w przedstawionym temacie.  

Radna Pani Agnieszka Powała zapytała Panią Dyrektor PIK-u kto przygotowuje plakaty dla 

PIK, ponieważ są bardzo interesujące. Pani Ewa Listkowska odpowiedziała, że na stałe 

współpracuje z grafikiem Panią Marleną Nawrocką, natomiast bardzo często pomysły są 

własne. Nikt z pozostałych Radnych nie zabrał głosu w dyskusji. 

 



 

4. Opracowanie wniosków do projektu budżetu na rok 2021, będących w 

kompetencji komisji. 

 

Przewodnicząca komisji powiedziała, że głównym celem posiedzenia komisji w sierpniu 

będzie sformułowanie wniosków do budżetu. Pani Agnieszka Powała poprosiła radnych, aby 

przeanalizowali potrzeby oświatowe naszego powiatu i na tej podstawie zostaną 

zdefiniowane wnioski.  

 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

 Do protokołu Nr 7/2020 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 23 

czerwca 2020 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji nie zgłoszono uwag. 

Protokół Nr 7/2020, przyjęty został stosunkiem głosów: 8 głosów za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

 

6. Wolne wnioski.  

Przewodnicząca komisji zadała pytanie Panu Konradowi Michalskiemu odnośnie ilości 

absolwentów szkół podstawowych, którzy zgłosili się do Liceum w Stanisławowie 

Pierwszym.  

Wicestarosta Pan Konrad Michalski, przedstawił zbiorcze zestawienie, przygotowane przez 

Kierownika Referatu Edukacji Pana Tomasz Lisowskiego dotyczące rekrutacji: 

 Liceum Ogólnokształcące im. Marii Konopnickiej w Legionowie – 238 miejsc, ogółem 

kandydatów jest 667, w tym z pierwszej preferencji 211 uczniów – wskaźnik 

88,66%; 

 Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym – 48 

miejsc, tym z pierwszej preferencji 32 uczniów – wskaźnik 66%; 

 Powiatowy Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie 

– 64 miejsca, w tym z pierwszej preferencji 36 uczniów – wskaźnik 56 %; 

 Powiatowy Zespół Szkół Ponadpodstawowych im. Włodzimierza Wolskiego w 

Serocku – 60 miejsc, w tym z pierwszej preferencji 31 uczniów – wskaźnik 50 % 

 Szkoła branżowa w Legionowie – 64 miejsca, w tym z pierwszej preferencji 16 

uczniów – wskaźnik 25 %; 

 Szkoła branżowa w Serocku – 30 miejsc, w tym z pierwszej preferencji 8 uczniów, 

wskaźnik 26 %. 

Radna Pani Agnieszka Powała podziękowała za przekazanie szczegółowych informacji. 

  

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknęła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Powała. 

 

          Przewodnicząca 

        Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

         Agnieszka Powała 

 
Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


